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Betreft: advies De Brug over Politie Keurmerk Veilig Wonen (PKVW) 

 

 

Geachte mevrouw Wuring, beste Nicolette, 

 

In uw adviesaanvraag van 21 april 2021 vraagt u ons advies over het voorstel Politie Keurmerk Veilig Wonen 

(PKVW). Het bestuur gaat ervan uit dat uw uitvraag een adviesaanvraag is volgens de Wet op het overleg 

huurders verhuurder (Overlegwet). 

Allereerst spreken wij onze bevreemding uit over het gegeven dat de looptijd van het PKVW-certificaat in 

veel gevallen niet goed was vastgelegd met als gevolg dat een aantal bewoners is blijven betalen voor deze 

servicecomponent waarvan de termijn al verlopen was. Wij verzoeken u daarom bij alle huidige en 

voormalige gebruikers van het genoemde certificaat na te gaan of er geen termijnen verstreken zijn. Mocht 

dat het geval zijn dan verzoeken wij u de te veel betaalde bijdragen volledig te vergoeden. Uiteraard dient u 

er verder voor te waken dat voortaan looptijden van overeenkomsten nauwkeurig worden vastgelegd en 

nageleefd. 

Het bestuur van De Brug stemt in met uw keuze voor scenario 3 en sub-scenario C, In uw plan van aanpak 

PKVW is scenario 3 als volgt omschreven: “Havensteder laat beleid los op 1 juli 2021 en verwijdert de kosten 

uit de afrekening”. Sub-scenario C is door u als volgt samengevat: “Havensteder controleert alle dossiers en 

proactief benaderen wij de deelnemers die recht hebben op restitutie middels een brief en we storten het 

bedrag terug. Deelnemers die geen recht hebben op restitutie informeren we middels een brief dat we 

stoppen met het PKVW-certificaat en dat de kosten per 1 juli 2021 worden verwijderd uit de huur.” 

Bij sub-scenario C vragen wij wel nog aandacht voor het volgende. 

• Is er in het verleden ook via aparte post onder servicekosten afgerekend met huurders? Wat in het 

geval als de afrekening 2020 al bij de huurders op de mat ligt? Wordt dat achteraf alsnog vergoed? 

En de 5% administratiekosten die daarover al ie jaren in rekening zijn gebracht? 

• Bij renovatie van een complex werd soms ook het vervangen van hang- en sluitwerk gelabeld met 

het HIC-keurmerk. Dat was dan een onderdeel van de huurverhoging die plaatsvindt na renovatie. 

Die kosten maken daarom onderdeel uit van de huurverhoging die bewoners gingen/gaan betalen. 

Wat gaat dit betekenen? Worden alleen huurders die separaat hang- en sluitwerk hebben laten 

vervangen gecompenseerd? Zij hadden wel politiekeurmerk. 

Als sub-scenario C gecommuniceerd wordt met huurders, wordt dan ook verteld dat het gevolgen kan 

hebben voor hun privéverzekering als zij daar korting op hebben vanwege het certificaat? Dat was ook een 

van de mogelijkheden in het verleden. Graag aandacht hiervoor. 
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Momenteel past Havensteder in een aantal zogeheten aandachtswijken ook al High Impact Crime (HIC) toe, 

in samenwerking met de gemeente Rotterdam. Dit is in uw ogen een alternatief voor PKVW. Nu bereiken ons 

berichten dat de gemeente het voornemen heeft te stoppen met de subsidiëring van HIC. Voordat wij 

akkoord gaan met dit alternatief moet er allereerst hierover duidelijkheid zijn. 

Mocht de gemeente doorgaan met het subsidiëren van HIC dan zijn onze vragen hierover de volgende. Om 

welke wijken gaat het hier? En welk alternatief wordt de huurders in andere wijken geboden? Ook zij hebben 

het recht – zonder verhoging van de kosten in vergelijking met de oude situatie – op een goed beveiligde 

woning. 

Het bestuur van De Brug heeft het conceptadvies voorgelegd aan onze achterban. De bewonersvereniging 

Gijsinglaan en de bewonersvereniging Delftse Poort hebben gewezen op de problemen die bij hen spelen. Zij 

onderschrijven overigens het advies. Het Huurdersplatform Lombardijen (HPL) onderschrijft eveneens de 

strekking van het advies. Zij wijzen erop dat in Lombardijen een pilot HIC loopt. Zij merken daarbij het 

volgende op. 

“Gezien de ‘dynamiek’ van deze wijk is dit bepaald geen overbodige luxe. Mocht nu de pilot stoppen per 

31/12/2021 dan zijn er complexen die buiten de boot vallen met het aanbrengen van de nodige extra 

beveiligingsmaatregelen. HPL dringt er in dat geval zeer sterk op aan dat deze complexen – zonder onnodige 

vertraging – worden gecompenseerd uit een ander fonds.” Het bestuur van De Brug is het eens met de 

zienswijze van HPL. 

 

Ook verzoeken wij u de gebiedsorganisaties en die huurders-/bewonersverenigingen, waar een en ander 

nadrukkelijk aan de orde is, op de hoogte te stellen van uw definitieve besluit. 

Samenvattend kan het bestuur alleen instemmen met uw voorstel als, 

• Alle ten onrechte geïnde bijdragen worden terugbetaald. 

• De huurders geïnformeerd worden over de gevolgen voor hun privéverzekeringen. 

• Alle betrokken huurders recht hebben op HIC (als de gemeente dit blijft subsidiëren) en andere 

regelingen die bijdragen aan een goed beveiligde woning. Mocht de gemeente stoppen met HIC dan 

moeten de betrokken complexen zonder enige vertraging worden gecompenseerd uit een ander 

fonds. 

• U de gebiedsorganisaties en de betrokken huurders-/bewonersverenigingen informeert over uw 

definitieve besluit. 

 

Voor meer informatie kunt u contact opnemen met ons bestuurslid Derk van Zutphen via info@shadebrug.nl. 

 

Met vriendelijke groeten, 
namens het bestuur van SHA De Brug, 
 
 
 
 
 
Steve Fok 
Voorzitter 


